

秀王课程教学特色

1.原汁原味的欧美篮球课程，上课前教练与您的孩子击掌撞肩，学员之间击掌撞肩，独特的打招呼方式。无篮球，不兄弟。

(The original European and American basketball course, before the class, high-five and bump shoulders with coaches and other students, it' s a kind of unique way of greeting. No basketball, no brothers.)



2.专业的欧美篮球训练，从热身到打比赛，外教激情四射的教学风格，让学生们有非凡的体验。

(Professional training in Europe and the United States basketball, from warm up to play the game, passionate foreign teachers' teaching style, make the students have special experience.)



3.每堂课的英语环节，让学生们体会真正的寓教于乐，玩中学！

(English link in each class, let the students experience the real fun, learning while playing.)



4.下课前协助教练打扫场地，培养学生良好的品德。

(before class over, let the students clean up the gym with the coaches, raises the student good morals)



5.教会学生们感恩父母，拥抱父母。

(Teaching students Thanksgiving parents and hug parents.)



6.丰富多彩的主题活动。

(A variety of theme activities.)

